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Afscheid Valkenheuvel 

Tien jaar geleden kreeg ik bij Het Sticht de kans om directeur te worden van De Valkenheuvel. Het was mijn 

eerste baan als directeur. Op de Valkenheuvel werd Daltononderwijs gegeven. Dat was nieuw voor mij net 

zoals het directeurschap. Oftewel zoals een jongetje ooit zei tegen mij: “Jij bent toch de baas van de 

school”. 

Een kernwaarde van Dalton is samenwerken. En dat heb ik de afgelopen tien jaar met veel plezier gedaan 

met ons team. Ik vind het heel bijzonder dat we dat hebben mogen doen voor kinderen van ouders met 

verschillende nationaliteiten. Met humor, een luisterend oor en begrip kwamen we er altijd uit. Ontzettend 

trots ben ik op wat we met de kinderen hebben bereikt. Er zijn mooie eindresultaten behaald. En het is leuk 

om te horen van collega’s bij een visitatie dat onze kinderen zo zelfstandig zijn en elkaar zo goed helpen.  

In deze jaren heb ik ook met veel ouders zaken mogen regelen voor onze school. We hebben onder andere 

het schoolplein vergroend. En met hulp van ouders hebben we twee vrolijke bibliotheken ingericht. Al deze 

jaren heb ik veel support ontvangen van de ouders die in de oudervereniging en medezeggenschapsraad 

hebben geparticipeerd. 

En natuurlijk de samenwerking met onze kinderen. Bijvoorbeeld van een duo presentatie met twee jongens 

uit groep 8 bij een eindpresentatie van het project water. Eén van de jongens pakte de microfoon van me 

over en gaf de microfoon niet meer af. Prachtige interviews nam hij af van zijn medeleerlingen. Een ander 

voorbeeld zijn de kinderen uit de leerlingenraad die met ons meedenken over ontwikkelingen op school. 

Een tip was bijvoorbeeld dat ze soms een bewegingsmomentje missen in de klas. Na een uur werken, 

wilden ze graag even 5 minuten dansen, gek doek of iets anders om weer actief en alert te zijn voor de 

volgende les. De kleine gesprekjes als kinderen mij ’s ochtends “goeiemorgen” wensen bij de deur en hun 

wiebeltand laten zien of hun nieuwe schoenen. Ik ken de kinderen van De Valkenheuvel allemaal en ik zal 

ze zeker gaan missen. 

Per 1 februari 2023 naar een grote school in de stad Amsterdam voor 

een nieuwe uitdaging met een andere dynamiek. Bij een nieuw begin, 

hoort ook een afscheid. Naast een afscheid van de Valkenheuvel ook 

een afscheid van bestuur Het Sticht in Zeist. Een organisatie waar ik 

meer dan 20 jaar heb gewerkt. Ooit begonnen op de Damiaanschool 

als leerkracht in het centrum op de Rozenstraat. Als directeur van de 

Valkenheuvel heb ik met het bestuur en de andere directeuren bij 

mogen dragen aan de missie van het Sticht “Samen scholen, samen 

leven”. Ik voeg daar zelf “samen leren” aan toe omdat ik de afgelopen 

jaren veel heb geleerd. Dank allemaal voor de fijne tijd op de 

Valkenheuvel! Ik bewaar alle mooie, grappige en waardevolle 

herinneringen in mijn hart. Eind januari neem ik afscheid, zie de 

uitnodiging. 
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U bent van harte welkom op donderdag 26 januari van 14.15 tot 15.00 uur om afscheid te nemen van Ingrid 

Roelofs. 

 

 

 

 

 



 

Ouderavond: Opvoeden doe je zo! 

Op 24 januari organiseren we samen met de SKDD een ouderavond. Janette Drent, consulent van het 

Sociale Dorpsteam, en Romy Kerklaan, jeugdverpleegkundige GGD, zullen een aantal thema’s met u 

behandelen. Thema’s die aan de orde komen, zijn: slapen, eten, luisteren, praten, lezen en spelen. 

U bent van harte welkom in de speelzaal van 20.00 tot 21.00 uur. 

We zien u graag. 

 

Visitatie en Dalton 

In het vorige Valkje heb ik u al iets verteld over de visitatie die op donderdag 20 oktober is geweest. 

Onlangs hebben we het rapport ontvangen. Een vraag aan de commissie was om te kijken of onze visie van 

Dalton onderwijs terug te zien is in de klassen. Onderstaand een stukje uit het verslag: 

“De Daltonvisie is in de hele school zichtbaar en voelbaar. Er wordt een beroep gedaan op de 

zelfstandigheid van de leerlingen, dit is terug te zien in het zelfstandig werken, het samenwerken, het 

pakken en opruimen van spullen die leerlingen nodig hebben of meegewerkt hebben. De leerlingen kunnen 

rustig samenwerken tijdens de verlengde instructie van de leerkracht. Zij laten zich niet afleiden door 

anderen of geluiden om hun heen. De school wil een bijdrage leveren aan de algehele ontwikkeling van de 

leerlingen met verschillende achtergronden. Zodat zij met veel gereedschap de school verlaten om zich 

staande te houden in de maatschappij.” 

Mooi om te lezen en ook terug te horen van de commissieleden dat zij de Dalton kernwaarden 

daadwekelijk terug zien in de school! 

Avond 4 daagse 

 



 

Let op 

Er zijn dieven actief die auto’s scannen op elektronica. Als er apparatuur in de auto ligt, tikken ze een ruit 

in. Binnen enkele seconden zijn uw spullen weg. Dit is afgelopen periode ook op de parkeerplaats bij school 

gebeurd. Mocht u iets zien dan kunt u de politie waarschuwen of het bij ons melden. 

 

Nieuws vanuit de oudervereniging 

De oudervereniging (OV) heeft een rustige periode achter de rug waar is gezorgd voor 

financiering van de Sinterklaasviering. Het team had een goed voorstel rondom 

kadootjes voor gr 1-4, kinderen mochten zelf hun kado kiezen in een soort schatkamer. 

De OV leek dat een goed idee en heeft dit bekostigd, het is zeer goed bevallen! Omdat er 

veel financiële zorgen zijn vanwege de fors gestegen energiekosten en de voedselprijzen, 

is er voor gekozen om de leerlingen van gr 5-8 5 euro per persoon te geven.  

De OV wil scheidend directrice Ingrid heel hartelijk danken voor de warme 

samenwerking, we wensen haar alle goeds in haar nieuwe baan. 

En tot slot wenst de OV een ieder een gezellige Kerst en een gezond en vreugdevol 2023! 

Hartelijke groet en op een feestelijk jaar, 

Sandra en Duifje 

 

Mededelingen vanuit de medezeggenschapsraad 

2022 loopt op zijn eind en het schooljaar is alweer bijna halverwege. In de eerste helft van het schooljaar 

heeft de MR tweemaal vergaderd, waarbij zeer uiteenlopende onderwerpen zijn besproken. Zo zijn de 

rapporten geëvalueerd. Er wordt gewerkt aan een nieuwe vormgeving. Wat blijft is de rapportage van het 

IEP leerlingvolgsysteem. Deze rapportage geeft inzicht in de ontwikkeling van uw kind(eren). Wel is 

duidelijk dat meer informatie hierover gewenst is. Begin volgend jaar zal hierover een 

informatiebijeenkomst worden gehouden voor alle ouders. De uitnodiging volgt. 

Ook is gesproken over manieren waarop wij als ouders de docenten kunnen ontlasten. Door af en toe bij te 

springen bij taken als schoolreisjes, het opruimen van de bibliotheek of het versieren van de klas kunnen de 

docenten zich beter richten op het lesgeven. Maar ook ouders zijn natuurlijk druk, dus het gaat om het 

vinden van de juiste balans. Dit gesprek zal in 2023 worden gevoerd.    

De volgende vergadering van de MR is op donderdag 19 januari om 19.30 uur. Zoals altijd is deze 

vergadering openbaar en zijn jullie van harte welkom. 

Geniet van de feestdagen! 

Remco en Joep, oudergeleding MR. 

 



 

 

Kerstkaarten 

 

Vandaag hebben de kinderen van de Valkenheuvel hun kerstwensen in de buurt bezorgd! 

 

We wensen iedereen een hele fijne kersvakantie toe en een gelukkig en gezond 2023! 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Kopij  
Kopij voor het volgende Valkje   
graag mailen vóór woensdag 15 maart 2023 aan:  
directie@valkenheuvel.nl in een word-bestand! 
 
 

Data:  

 
Op 23 december 2022 ochtend gr 1t/m 4 vrij, middag gr 5 t/m 8 vrij 
Van 24 december 2022 t/m 8 januari 2023 kerstvakantie, alle kinderen vrij. 
Op donderdag 19 januari 2023 MR vergadering. 
Op dinsdag 24 januari 2023 voorlichtingsavond ouders “Opvoeden doe je zo!” van 20.00 tot 21.00 uur. 
Op donderdag 26 januari 2023 afscheid van Ingrid Roelofs van 14.15 tot 15.00 uur 
Van maandag 21 t/m donderdag 24 november 2022, oudergesprekken. 
 
 

R.K. Daltonschool ‘De Valkenheuvel’ 

Jagerspad 4 

3972XL Driebergen-Rijsenburg 

0343-536000 

info@valkenheuvel.nl 

 


